



12 September 2017

Original: English

(17-4802) Page: 1/1

Committee on Technical Barriers to Trade

NOTIFICATION 台灣 追加通知-電冰箱容許耗用能源基準與能源效率分級標示事項、方法及檢查方式

Addendum

The following communication, dated 11 September 2017, is being circulated at the request of the delegation of <u>The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu</u>. 台灣

The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu would like to notify that the "Requirements on Minimum Energy Performance Standard and Energy Efficiency Rating Labelling and Inspection of Household Refrigerators and Refrigerator-Freezers," as per G/TBT/N/TPKM/253, was promulgated on 10 May 2017 and will come into effect on 1 January 2018.

關於電冰箱容許耗用能源基準與能源效率分級標示事項、方法及檢查方式的通知 G/TBT/N/TPKM/253,已於 2017 年 5 月 10 日公布,並將於 2018 年 1 月 1 日生效。

For further information, please contact:

TPKM-WTO/TBT Enquiry Point Bureau of Standards, Metrology and Inspection Ministry of Economic Affairs No.4, Sec. 1, Jinan Rd. Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan

Tel: +(886 2) 2343-1813 Fax: +(886 2) 2343-1804 E-mail: <u>tbtenq@bsmi.gov.tw</u>

https://members.wto.org/crnattachments/2017/TBT/TPKM/17_3957_00_e.pdf https://members.wto.org/crnattachments/2017/TBT/TPKM/17_3957_00_x.pdf